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zo zasadnutia 

KOMISIE FINANČNEJ, SPRÁVY MESTSKÉHO MAJETKU 

A ROZVOJOVÝCH PROJEKTOV 

 
  

Dátum konania :  

 

26.11.2024 o 14:00 hod.   

Miesto konania :  zasadačka MSÚ  

Zasadnutie viedla :  doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD., MPA, LL.M., predsedníčka komisie   

Prítomní :  Ing. Michal Gabaš, Ing. Ľubomír Hric, Ing. Pavel Kmeť, Ing. Ernest Mesároš, 

Ing. Ján Belička, Mgr. Matej Uram PhD. 

Neprítomní :  Ing. Jana Raffajová (ospr.) 

Prizvaní:  Ing., Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová – primátorka, Ing. Ivor Husár – hlavný 

kontrolór mesta,  

Hostia: poslanci MsZ: Ing. Vladimír Belička, Ondrej Láskavý, Mgr. Jozef Bakša, Ing. 
Róbert Urbanec 

 

 

Program zasadnutia v pozvánke:  

1. Otvorenie  

2. Návrh rozpočtu na rok 2025 Mesta Sliač a organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

3. Rôzne 

4. Záver 

  

Bod č.1/ Otvorenie  

Pätnáste zasadnutie komisie otvorila a prítomných privítala predsedníčka komisie doc. Ing. Andrea Janáková 
Sujová, PhD., ktorá skonštatovala, že komisia je uznášaniaschopná, prítomných bolo 5 členov z 8, Ing. Jana 
Raffajová sa ospravedlnila. Predsedníčka navrhla doplniť do programu rokovania 2 body: bodu 2: Kontrola 
plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí a bodu Rozpočtové opatrenia ako bod 4 a následne dala 
hlasovať za program rokovania po zmenách.    

Uznesenie KFSMRP 23/2024 

Komisia schvaľuje program rokovania s doplnením bodov nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
3. Návrh rozpočtu na rok 2025 Mesta Sliač a organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
4. Rozpočtové opatrenia 
5. Rôzne 
6. Záver 
 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Bod č.2/ Kontrola stavu plnenia uznesení z prechádzajúcich zasadnutí  

Prijaté uznesenia z predchádzajúcich 2 zasadnutí: 13. a 14. 

14. FINKO 12.11.2024 

Uznesenie 19 Schválenie programu – OK 

Uznesenie 20/2024 Žiadosti o dotácie. Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie rozdelenie dotácií- 

OK, Zapracované v návrhu rozpočtu 
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Uznesenie 21/2024 Návrh rozpočtov školských zariadení a MSKS 
a) Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie návrh rozpočtu MsKS v znení predloženého návrhu. 
b) Komisia žiada o poskytnutie informácií o počte žiakov jednotlivých školských zariadení k 15.9.2024, o výške 

normatívu na žiaka stanoveného štátom na rok 2025 a výške finančných prostriedkov pokrytých prídelom 
z podielových daní podľa normatívu. – predložené na dnešnom zasadnutí komisie 

Uznesenie 22/2024 Návrh rozpočtov školských zariadení 

Komisia odporúča predložiť na jej najbližšie zasadnutie doplňujúce informácie a upravené rozpočty 

organizácií nasledovne: - predložené na dnešné rokovanie komisie 

a) ZŠ – výdavky v ŠKD a školskej jedálni: predložiť špecifikáciu a podrobnejší rozpis jednotlivých výdavkov 

na tovary a služby (630), z rozpočtu vylúčiť odmeny (aj keď sú plánované z vlastných príjmov), potrebu 

nárastu plánovaných výdavkov oproti minulému roku zdôvodniť.  

b) ZUŠ – predložiť špecifikáciu a podrobnejší rozpis jednotlivých výdavkov na tovary a služby (630), z 

rozpočtu vylúčiť odmeny, doplniť údaje o schválených položkách v rozpočte v roku 2024, potrebu nárastu 

plánovaných výdavkov oproti minulému roku zdôvodniť.  

c) MŠ – predložiť špecifikáciu a podrobnejší rozpis jednotlivých výdavkov na tovary a služby (630), z rozpočtu 

vylúčiť odmeny v 7.2.1, zníženie a zreálnenie výdavkov na príplatky (612) a na prevádzku v položkách 

635, 636 a 637 využitím možnosti presunu niektorých výdavkov do 7.2.3 – predškolská výchova, potrebu 

nárastu plánovaných výdavkov oproti minulému roku zdôvodniť. 

13. FINKO 16.10.2024 

Uznesenie 14 a 15 Schválenie programu, informácia o plnení uznesení – OK 

Uznesenie 16/2024 RO: Komisia odporúča: - predložené na zasadnutí MsZ 30.10.2024, neschválené 

a) predložiť MsZ na schválenie RO1 po zapracovaní údajov z RO P4 z 24.9. do stavu pred zmenou (15 000 

€) a preradením výdavku do kapitoly 13.2,  

b) RO2 prepracovať podľa pripomienok vznesených v diskusii, upravené zaslať členom komisie a potom 

predložiť poslancom na rokovanie MsZ, 

c) predložiť MsZ na schválenie žiadosť ZUŠ o prostriedky na odmeny vo výške 8 150 € a žiadosť MsKS o 

presun prostriedkov z vlastných príjmov na odmeny vo výške 3 400 €. 

Uznesenie 17/2024 VB MNT Invest: Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena v prospech SSD a SVSP v zmysle predložených návrhov za cenu podľa znaleckého 

posudku 17 €/m2. – OK, schválené v MsZ 30.10.2024 

Uznesenie 18/2024 Poplatky KO a dane z nehnuteľností Komisia odporúča 

zvýšenie poplatkov za komunálny odpad maximálne o 20%, zvýšenie daní z nehnuteľností maximálne o 10%, 

resp. zvýšenie dane z ubytovania o minimálne 0,20 € na 1,70 €, maximálne na 2 €, ako kompenzáciu namiesto 

zvýšenia daní z nehnuteľností. – návrhy VZN zverejnené na úradnej tabuli, budú predložené na MsZ 11.12.  

 

Uznesenia v riešení z minulých zasadnutí: 

12. zasadnutie 6.6.2024 

Uznesenie 13/2024 Komisia odporúča predaj časti pozemku na ul. Kúpeľná presunúť na rokovanie 

v stavebnej komisii (KVDŽP), pričom odporúča stanovenie ceny na základe znaleckého posudku -– v riešení 

10. zasadnutie 04.03.2024: Uznesenie 02/2024 b) Komisia navrhuje posunúť riešenie zavlažovacieho 

systému futbalového ihriska na rokovanie stavebnej komisie s prizvaním a za prítomnosti predsedu 

futbalového klubu. . – podaná žiadosť o dotáciu, projekt v hodnote 21 000 €, z toho dotácia 5 500 € 

9. zasadnutie 04.12.2023 Uznesenie 62/2023 Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie novelu Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta so zapracovaním pripomienok členov komisie a HKM – v riešení, v procese 

spracovania nového návrhu mestom 

6. zasadnutie 18.7.2023 Uznesenie 43/2023 Komisia odporúča mestu rokovať s vlastníkom a užívateľom 

nehnuteľného majetku uvedeného v nájomnej zmluve č. NAJ-00068/2012 (medzi mestom a Kúpeľmi Sliač z 

26.3.2012 na pozemky pod tenisovými kurtami) - v riešení bez progresu (návrh na uzatvorenie zmluvy mesta 

s užívateľom tenisových kurtov) 

4. zasadnutie 17.5.2023  

Uznesenie 27/2023 Riešenie rámcovej zmluvy na stavebné práce – v riešení bez zmeny 

Uznesenie 28/2023 Vyradenie pohľadávok - stále v riešení 
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3. zasadnutie 21.3.2023 
Uznesenie 20/2023 Komisia odporúča vykonať finančnú analýzu ZUŠ a optimalizovať systém financovania 

pri rešpektovaní kapacitných možností bez vplyvu na rozpočet 2023 – v riešení (kontrola HKM vykonaná) 

Uznesenie 21/2023 Komisia odporúča: 2. c)  ekonomicky zhodnotiť varianty zabezpečovania technických 

služieb mesta. – nerieši sa  

2. zasadnutie 8.3.2023 uznesenie 12/2023 Komisia navrhuje stanoviť konkrétne podmienky – formy 

a spôsoby propagácie mesta zo strany prijímateľov dotácie a ich zaradenie do príslušného VZN – v riešení  

  

Uznesenie KFSMRP 24/2024 
Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí komisie. 
Hlasovanie: 

Za: 5 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Na zasadnutie prišli Ing. Hric a Mgr. Uram, prítomných je 7 členov 

Bod č. 3/ Návrh rozpočtu mesta a školských zariadení a MsKS 

Členom komisie boli zaslané návrhy rozpočtov, rozpočet mesta v tabuľkovej aj textovej časti. Návrhy 

rozpočtov školských zariadení sú po úprave na základe pripomienok FINKO z 13.11.2024. 

HKM mal pripomienku k návrhu rozpočtu MsKS, požadoval aby aj príjmy boli rozčlenené  na príjmy TIC 

a kultúry, MsKS predložilo upravený návrh rozpočtu. 

Diskusia: 

Voči predloženému návrhu rozpočtu MsKS nemá komisia žiadne výhrady.  

K predloženému návrhu rozpočtu MŠ mala FINKO nasledujúce pripomienky:  

- Predsedníčka komisie žiada, aby vzhľadom k zmene financovania MŠ boli v rozpočte rozdelené OK 

a PK.  

- HKM informuje, že normatív na žiaka na rok 2025 ešte nie je určený, keďže sa mení spôsob 

financovania MŠ, taktiež nie je určený systém výpočtu alebo koeficient na žiaka. Taktiež 

upozorňuje, že stravovanie v MŠ nebude financované cez OK, takže bude musieť mesto prispievať 

na stravu.  

- Pani primátorka informuje o možnej nutnosti rozpočtového patrenia v priebehu roka 2025, keďže 

všetky náklady viažuce sa na rok 2024 musí znášať mesto. Finančné prostriedky na mzdy z roku 

2024, sú v depozite. Problém môže nastať napríklad po príchode vyúčtovacích faktúr, ak by suma 

prekročila výšku poskytnutých OK. 

- Predsedníčka poukazuje na to, že dotácia na predškolákov je rozdelená len na mzdy zamestnancov 

a či by nemohla byť rozdelená aj medzi prevádzkové náklady.  

- Pani primátorka informuje, že vzhľadom k zmene financovania MŠ ešte nie je isté, či v roku 2025 

bude táto dotácia na predškolákov poskytnutá. V návrhu rozpočtu na MŠ sa s dotáciou nepočíta 

a je zahrnutá do OK. Presnú informáciu budeme vedieť až v marci budúceho roka.  

K predloženému návrhu rozpočtu ZUŠ mala FINKO nasledujúce pripomienky:  

- Na základe požiadavky z predchádzajúcej komisie boli členom poskytnuté počty žiakov v ZUŠ, kde 

predsedníčka konštatuje, že počet žiakov oproti minulému školskému roku klesol o 54 žiakov na 

371, čo malo ovplyvnilo aj výšku mzdových nákladov.  

- Členovia komisie diskutujú o výške mzdových prostriedkov. Predsedníčka s pani primátorkou 

prepočítali, že v roku 2025 dostane mesto od štátu o  29 389 € menej vzhľadom k zníženiu počtu 

žiakov. Aj napriek tomuto žiada ZUŠ vyššie mzdové náklady.  

- Niektoré odmeny na základe odporúčania predchádzajúcej FINKO mali byť presunuté do rezervy 

školstva, avšak boli ponechané v rozpočte odmeny, ktoré sa vyplácajú pri príležitosti životného 

jubilea.  

- Najväčšie navýšenie bolo na položke 612 001 – osobné príplatky, ktoré pani primátorka zdôvodnila 

opätovným pridelením osobných príplatkov, ktoré boli v roku 2024 zamestnancom neoprávnene 

odobraté.   

- P. Hric položil otázku, kde sú rozpočtované príjmy, ktoré ZUŠ dostáva z podujatí, ktoré organizuje 

a poprípade ako sú rozpočítavané náklady spojené s týmito podujatiami. Na to členovia komisie 

žiadajú, aby ZUŠ vyšpecifikovala vlastné príjmy.  

K predloženému návrhu rozpočtu mesta boli nasledujúce pripomienky: 

- P. primátorka informovala, že kvôli dlhovej brzde v roku 2026 nemôžeme minút viac fin. prostriedkov 

ako v roku 2025 preto sa rozpočet na rok 2025 rapídne navýšil.  
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- Pani primátorka dala návrh na zvýšenie príjmu za poplatok za rozvoj vo výške 60 000. Taktiež 
navrhuje navýšiť rozpočet o nákup nového auta, ktoré potrebuje MsP.  

- Pani primátorka podrobnejšie informuje o projektoch, na základe čoho FINKO žiada o úpravy 
zoznamu a výšky projektov v textovej aj tabuľkovej časti návrhu rozpočtu.   

 

Uznesenie KFSMRP 25/2024 
Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie návrh rozpočtu ZŠ v predloženom znení a návrhy rozpočtov 

MŠ a ZUŠ upraviť nasledovne: 

a) v rozpočte MŠ rozdeliť príjmy  547 600 € uvedené ako prenesené kompetencie ŠR na prenesené 

kompetencie v sume 531 105 € a originálne kompetencie 16 495 €. 

b) V rozpočte ZUŠ: znížiť výdavky v položke 640 o 1 000 € a v položke 637 o 7 000 €. 

Hlasovanie: 

Za: 7 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť, Uram, Hric) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
  
Uznesenie KFSMRP 26/2024 
Komisia odporúča upraviť návrh rozpočtu mesta nasledovne: 

a) Zvýšiť výdavky v kapitole 3.5 (0111, 630) o 8 000 €  

b) Zvýšiť výdavky v kapitole 10.1 Požiarna ochrana (630) o 3 600 € 

c) Znížiť výdavky v kapitole 11.20 Mimoriadne dotácie o 3 600 € (na  4000 €) 

d) V kapitole 13 Investície upraviť zoznam investícií a výšku výdavkov nasledovne: 

- Autobus upraviť sumu na 360 000 € 

- Mestský dom: upraviť sumu na 4 720 000 € 

- Doplniť Rekonštrukciu ihriska ul. Clementisova v sume 50 000 € 

- Doplniť rekonštrukcia chodníka ČSA v sume 90 000 € 

- Doplniť Rekonštrukcia cesty ul. Rybárska, vybudovanie parkoviska na ul. Cikkera a parkoviska 

na ul. Kollárova – celková suma 400 000 € 

- Doplniť rekonštrukcia verejného osvetlenia (zníženie energetickej náročnosti) v sume 200 000 € 

e) Podľa výslednej celkovej výšky investícií upraviť aj výšku kapitálových príjmov. 

Hlasovanie: 

Za: 6 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť, Uram) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Hric) 

 

Bod č. 4/ Rozpočtové opatrenia  

Členom komisie boli predložené návrhy 2 rozpočtových opatrení na rokovanie MsZ: RO4 a RO5. Priamo na 

rokovaní komisie primátorka informovala členov komisie o ďalších 2 RO: MŠ (presuny v rozpočte) a IRO 

MsKS (zapojenie vlastných príjmov do rozpočtu). 

 

Uznesenie KFSMRP 27/2024 

Komisia berie na vedomie informácie o RO MŠ ako RO4 a IRO MsKS  

Hlasovanie: 

Za: 7 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť, Uram, Hric) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

RO4: 

K RO4 boli vznesené pripomienky – k poslednej položke výdavkov v programe 13.7.12: nie je známe, o aký 

projekt konkrétne ide a čo bolo realizované. 
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Uznesenie KFSMRP 28/2024 

Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie RO5 (pôvodné RO4) v zmysle predloženého návrhu  

Hlasovanie: 

Za: 5 (Belička J., Mesároš, Kmeť, Uram, Hric) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Janáková Sujová, Gabaš) 
 

RO5: 

K RO5 bolo vznesených niekoľko pripomienok k výdavkom v programoch 13.2, 13.7.12: ide o prevažne 

výdavky už uhradené z rozpočtu,  v programe 13.7.12 nie je známe, o aký projekt konkrétne ide a čo bolo 

realizované a v 13.8.1 nesúhlasí stav v rozpočte pred zmenou (85 640 €). 

 

Zdroj EK Zmena Po zmene

Príjem z prenájmu 41 212002 9 400,00 3 093,00 12 493,00

Príjem z prenájmu 41 212003 250 500,00 10 709,00 261 209,00

Správne poplatky 41 221002 15 000,00 7 950,00 22 950,00

Príjem kompostáreň, stavebné 41 223001 270 000,00 5 166,00 275 166,00

Príjem z dobropisov 41 292012 0,00 15 930,00 15 930,00

Vratky 41 292017 0,00 8 572,00 8 572,00

Finančné zábezpeky 71 456 0 4400 4 400,00

55 820,00 600 720,00

55 820,00 6 889 783,76

0,00

6 889 783,76

Progra

m
Názov KZ Zdroj EK FK Pred zmenou Zmena Po zmene

1.5
členstvo v 

združeniach
41 641 27 700,00 10 000,00 37 700,00

3.7
Informačné 

technológie
41 630 22 030,00 5 000,00 27 030,00

3.8 Autopark 41 630 10 885,00 6 000,00 16 885,00

12.2 Voda 41 630 31 880,00 11 000,00 42 880,00

15.2 Tovary a služby DSS 41 630 146 640,00 12 000,00 158 640,00

13.7.12. Ostatné investície 41 717 0,00 11 820,00 11 820,00

239 135,00 55 820,00 294 955,00

rozpočet 2024 rozdiel medzi príjmami a výdavkami spolu : 0,00

sumár výdavkov za schválený rozpočet 2024  pred zmenou 6 833 963,76 55 820,00 6 889 783,76 sumár výdavkov za schválený rozpočet 2024  po zmene

0,00

6 889 783,76

Príjmová časť :

Názov Pred zmenou Komentár

vyúčtovanie služieb, vratky (FZ 1.000€, vyúčtovania 

nebyt.priestorov 5.327€, ostatné príjmy 2.245€)

navýšenie položky zálohy na plyn a elektiku na základe 

pravidelných platieb v CSS
úprava DS Rybáre (projekt z Liesky (celkový výdavok 

41.816, 64€ suma 30.000€ príde refundácia))

spolu:

Výdavková časť :

Komentár

navýšenie odvodu na stavebný úrad (0,85€ na 

obyvateľa)

 navýšenie položky správa SW (korvin, el.pošta, 

konverzia, zar. podpis, transformovanie dát )
navýšenie položiek servis a údržba  3.700€ a poistenie 

2.300€
navýšenie položky o  zrážkovú vodu a vodné stočné na 

základe pravidelných platieb (zvýšená spotreba v dome 

služieb a navýšenie ceny vodárňami)

sumár príjmov za schválený rozpočet 2024 pred zmenou 6 833 963,76 sumár príjmov za schválený rozpočet 2024 po 

započítanie zmien v interných rozpočtoch RO do celkového stavu príjmovej časti celkového 

príjem z prenájmu pozemkov

príjem z prenájmu hnuteľného majetku

príjem za správne poplatky (stavebné, ostatné)

príjem z kompostárne a stavebný odbor

príjem z dobropisov nerozpočtované

finančné zábezpeky 

započítanie zmien v interných rozpočtoch RO do celkového stavu výdavkovej časti celkového 

konečný zostatok výdavkovej časti celkového rozpočtu mesta  na r. 2024 po schválených úpravách 

konečný zostatok príjmovej časti celkového rozpočtu mesta na r. 2024 po schválených 

spolu : 544 900,00
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Uznesenie KFSMRP 29/2024 

Komisia odporúča predložiť MsZ na schválenie RO6 (pôvodne RO5) po úprave: výdavok v 13.2 rozdeliť na 2 

samostatné: PD mestský dom a PD sobášna sieň, opraviť stav pred zmenou v 13.8.1 na 85 640 €.  

Hlasovanie: 

Za: 5 (Belička J., Mesároš, Kmeť, Uram, Gabaš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Janáková Sujová, Hric) 

 

Bod č.5/Rôzne 

1. Záverečný účet mesta (ZUM) 
Predsedníčka komisie informovala, že na zasadnutí MsZ v júni 2024 pri schvaľovaní ZUM za rok 2023 
poslanci vzniesli niekoľko pripomienok k výpočtu prebytku hospodárenia mesta a správnosti jeho určenia 
a požiadaviek na úpravu obsahu ZUM v ďalších rokoch zahrnutím výpočtu hotovostného prebytku, ako aj 
predloženia správy audítora už pri návrhu ZUM ako súčasť podkladov na rokovanie komisie a MsZ. 

Uznesenie KFSMRP 30/2024 

Komisia odporúča zahrnúť do záverečného účtu mesta výpočet hotovostného prebytku a spolu s návrhom 

ZUM predložiť na rokovania komisie a MsZ aj správu audítora.  

Hlasovanie: 

Za: 6 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť, Uram, Hric) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (J. Belička) 
 

2. Dotácie na CVČ – podnet občana 
Predsedníčka komisie informovala o podnete občana, ktorý žiada o informáciu, prečo mesto neposkytuje 

dotáciu aj CVČ v iných mestách na žiakov s trvalým pobytom v meste Sliač, keď dotáciu od štátu v rámci 

podielových daní na tento účel dostáva. Ďalej informovala, že Zákon o školskej správe 596/2003  §6 ods 12e) 

uvádza, že obec takúto dotáciu poskytuje, avšak vo VZN mesta Sliač 1/2024 sa v článku 5 ods 2 uvádza, že 

súkromným a cirkevným CVČ mimo zriaďovateľskej pôsobnosti mesta sa finančné prostriedky neposkytujú.  

Uznesenie KFSMRP 31/2024 

Komisia odporúča, aby mesto postupovalo v zmysle platného VZN 1/2024  

Hlasovanie: 

Za: 7 (Janáková Sujová, Belička J., Gabaš, Mesároš, Kmeť, Uram, Hric) 
Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Zdroj EK Zmena Po zmene

zo ŠR 111 322 135 233,86 971 719,92 1 106 953,78

971 719,92 1 106 953,78

971 719,92 7 861 506,68

0,00

7 861 506,68

Progra

m
Názov KZ Zdroj EK FK Pred zmenou Zmena Po zmene

13.2

Prípravné a 

projektové 

dokumentácie

41 716 15 900,00 116 389,00 132 289,00

13.7.12. Ostatné investície 41 717 11 820,00 30 000,00 41 820,00

13.8.1.
Projekty 

podporované z EU
41 717 0,00 117 818,51 117 818,51

13.5 Nákup pozemkov 41 711 2 438,00 707 512,41 709 950,41

30 158,00 971 719,92 1 001 877,92

rozpočet 2024 rozdiel medzi príjmami a výdavkami spolu : 0,00

sumár výdavkov za schválený rozpočet 2024  pred zmenou 6 889 786,76 971 719,92 7 861 506,68 sumár výdavkov za schválený rozpočet 2024  po zmene

0,00

7 861 506,68

príjem z refundácie CSS

Príjmová časť :

Názov Pred zmenou Komentár

projektová dokumentácia doplatok 59.400€ 

(schválené uznesením v 2023 aj realizácia aj financie 

(bude refundované v projekte UMR)) a Projektová 

dokumentácia na rekonštrukciu sobášky (schválená 

realizácia uznesením v 2023 (bude refundácia v rámci 

spolu : 135 233,86

sumár príjmov za schválený rozpočet 2024 pred zmenou 6 889 786,76 sumár príjmov za schválený rozpočet 2024 po 

započítanie zmien v interných rozpočtoch RO do celkového stavu príjmovej časti celkového 

konečný zostatok príjmovej časti celkového rozpočtu mesta na r. 2024 po schválených úpravách 

Výdavková časť :

Komentár

konečný zostatok výdavkovej časti celkového rozpočtu mesta  na r. 2024 po schválených úpravách 

úprava DS Rybáre (projekt z Liesky (celkový výdavok 

41.816, 64€ suma 30.000€ príde refundácia))
Spoluúčasť na multifunkčné ihrisko vo výške 64.411€ 

a úhrada sumy 53.407,51€), ktorá bude uhradená po 

podaní žiadosti o refundáciu 

preúčtovanie zvyšnej sumy z refundácie za CSS

spolu:

započítanie zmien v interných rozpočtoch RO do celkového stavu výdavkovej časti celkového 



7 

 
 

 

Na záver predsedníčka komisie prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie komisie ukončila o 18.45 hod. 

 

 

 

 

doc. Ing. Andrea Janáková Sujová, PhD., MPA, LL.M.  

predsedníčka komisie  

 

Zapísala:  

Ing. Alena Nováková - tajomníčka komisie  

 

 

 

Na vedomie: Ing. Mgr. et Mgr. Ľubica Balgová, primátorka  


